
Foreningen Faldsled Havn.  

Ordinær Generalforsamling 25-3-2025 i Svanninge Sognegård kl 19.30   

Referat: 

  

1. Valg af dirigent.  

Christian Lauesen blev valgt. 

Bød velkommen og konstaterede at generalforsamlingen er lovlig indkaldt i forhold til vedtægter 

Der er 40 medlem med plads i havnen og 1 fra byen i alt 41 stemmeberigtigede 

Der er valget følgende stemmetællere  

Bord 1 :Carsten Dan Madsen, bord 2: Helle Thastum, bord 3: Asbjørn Jaksland  

 

2. Bestyrelsens beretning blev fremlagt af formanden Søren Rasmussen. 

-er vedlagt. 

Ingen kommentarer – beretning er dermed godkendt 

  

3. Kasserer fremlagde af revideret regnskab for året 2024. – 

Der var ingen bemærkninger – regnskab godkendt 

 

4. Bestyrelsens budgetforslag for året 2025 samt årlig kontingent for 2026.  

 

Der var kommentarer til budget 2025 omkring den tidligere havnefoged løn og nuværende 

havnefoged med rengøring. Der blev konstateret en fejl i budgettet. Nyt underskud bliver derfor ca 

33000 - nyt budget fremsendes. 

 

Bestyrelsen foreslog en kontingentstigning på 300 kr. i 2026 fra 2300 til 2600, for sent betaling stiger til 

200 kr. mod nuværende 150 

Forslag kom til afstemning: 

Der blev til afstemning med 17 ja og 24 Nej i alt 41 stemte (Alle) 

Forslag blev nedstemt – kontingent 2026 er derfor som kontingent 2025. 

 

5. Valg til bestyrelse:  

Valg til bestyrelsen mellem bækkene Mette Sloth blev opstillet – Mette valgt uden modkandidat. 

Valg til bestyrelsen (Alle) Jonas blev opstillet – Jonas blev valgt uden modkandidat  

 

6. Valg af bestyrelsessuppleanter blev valgt 

Indenfor bækkene – Martin Colberg. Blev valgt  

Uden for bækkene (Alle) Lotte Brats blev valgt  

  

7. Valg af revisor og revisorsuppleanter. 

Revisor: Egon Porsmose – Genvalgt  

Revisor: Helle Thastum – valgt  

Revisor suppleant: Frederik Lauesen og Martin Colberg blev valgt  



 

8. Behandling af indkomne forslag: Ingen indkomne forslag  

  

Vedtægtsændring:   

Ingen forslag indkommet   

 

Almindelig Forslag:  

Ingen forslag indkommet (frist er 8 dage inden generalforsamlingen)  

  

9. Eventuelt.  

9.1 

Leif Hemmsen gav en orientering omkring arbejdet i udvalget for havnefornyelse bl.a. blev følgende nævnt:  

Man arbejder med en total løsning for hele havnen  

Man højvandes sikrer de nye bygninger ved at hæve fundamentet (+60CM i forhold til de nuværende 

bygninger 

Man har udarbejdet plan tegninger (indretning) på bygningerne men mangler visuelle tegninger.  

Når visuelle tegninger er udarbejdet, og godkendt af kommunen, så vil der blive indkaldt til møde. 

Der blev opfordret til at hvis der er nogle der kan være behjælpelig med at udarbejde visuelle tegninger så 

at melde det ind til udvalget (Leif Hemmsen). 

9.2 

Jøren Hæstrup plads 108 opfodrer bestyrelsen til at finde nogle gode muligheder med at være mere 

fleksible betalinger af indskud i forbindelse at lejer ønsker at opskalere /nedskalerer pladser. Bestyrelsen 

gjorde opmærksom på, at havnen ikke har likviditet til at købe pladser tilbage fra medlemmer, der gerne vil 

af med dem, men at man gerne vil overveje nogle løsninger ifm. at man ønsker at skifte fra en mindre til en 

større plads. 

 

 

  

  
 
Underskrevet af Dirigent Christian Lauersen 

 

Dato: ___________    Christian Lauesen ___________ 

 


